
Nieuwjaarsbrief van Marc Rijckaert, voorzitter van het Bestuursorgaan. 

Eerst en vooral wil ik toch namens het VSV bestuur alle aanwezigen hier en bij uitbrei-

ding alle VSV’ers een fijn en vooral gezond 2025 toewensen. 

Wat het buffet betreft heb ik al meteen een primeur voor VSV, als volgzame Gentse 

club. Want naast het gezond vers fruit kunnen jullie nu ook dit jaar 2 soorten dennen-

naalden degusteren. Naast de pucea pungens koster, bijgenaamd de blauwspar, heb-

ben we ook de pinus silvestris excellent. De eerste is iets subtieler, iets bitterder van 

smaak, de tweede zal dan meer in de smaak vallen van de zoetebekjes. De moeite 

waard om ze straks  alle 2 eens te proberen. 

Dit is ook het moment om even vooruit te blikken naar wat 2025 ons zal brengen. 

Wat mogen we naast het rookverbod op de sportaccommodaties allemaal verwach-

ten. 

De cijfers van 2024 waren behoorlijk positief als eindsaldo, dus dit stemt tot tevreden-

heid, zeker na het licht negatieve saldo van 2023. Natuurlijk spelen de iets mindere 

resultaten van onze seniorploegen daarin een rol. Dus in 2025 mogen de spelers en 

speelsters een tandje bijsteken met toch wat meer overwinningen. 

Maar ik heb ook nog spectaculair nieuws. Nieuws dat ik ook nog niet heb meegedeeld 

aan de leden van ons bestuur. Net voor nieuwjaar had ik contact met vertegenwoordi-

gers van een buitenlandse investeringsgroep die zwaar wil investeren in VSV, met de 

bedoeling om onze club binnen enkele jaren naar eerste provinciale te brengen en 

zelfs tot in de nationale reeksen als 2de grote Gentse club. De plannen vanwege de 

investeringsgroep zijn zeer goed onderbouwd, de bankgaranties zijn aanwezig. De 

contracten liggen klaar ter ondertekening en ik heb ze grondig laten doorlichten door 

een befaamd advocatenkantoor. Maar toch gaan we daar niet in meegaan en heb ik de 

investeringsgroep vriendelijk bedankt voor hun interesse in ons sympathiek clubje 

VSV. 

Want alle gekheid op een dennentakje, we hebben genoeg voorbeelden in onze con-

treien van ploegen die werden overgenomen door obscure investeerders, ploegen die 

afhankelijk zijn van één grote sponsor, ploegen met grootheidswaanzin, die dan failliet 

verklaard worden of na enkele sterke jaren moeten inbinden en terug opstarten in 

vierde provinciale. Gelukkig lopen er bij VSV nog voldoende nuchtere mensen (of toch 

meestal) om daar niet in mee te gaan. 

De droom van VSV was om een rustige middenmoter te worden in 2de provinciale, maar 

de voorgaande jaren hebben we ondervonden dat dit geen simpele opdracht is. Door 

de affaire Aalst werden we wel onterecht veroordeeld door Voetbal Vlaanderen met 

een degradatie naar derde. Maar als bestuur moeten we toch ook wat nederig kunnen 

zijn en toegeven dat tweede op dit moment misschien toch te hoog gegrepen is voor 

ons. Tenzij we ons smijten in avonturen die budgettair toch maar enkele jaren vol te 

houden zijn. 

Onze derde provincialer nu presteert ondanks het uitkomen in derde toch wat onder 

de verwachtingen. Top 5 zou toch een haalbare kaart en ook het streefdoel moeten 

zijn. 

Onze vierde provincialer is ook wat teruggevallen na een redelijke start, mede door de 

perikelen met enkele spelers waardoor we als bestuur de spijtige beslissing hebben 

moeten nemen om enkele spelers die zich misdroegen definitief te schorsen. 



Onze Ladies hadden er ook niet zelf voor gekozen om een reeks hoger uit te komen. 

Zij spelen wel in 2de provinciale. Maar de 2 overwinningen net voor de winterstop en 

het doorgaan in de Beker ven OVL is toch wel hoopgevend. 

Maar de belangrijkste pijler, onze brede stabiele basis blijft onze jeugd waar we als 

club trots op mogen zijn. Een degelijke, kwaliteitsvolle jeugdwerking is heden ten dage 

geen gemakkelijke opdracht. Er is veel inzet van velen nodig om die jeugdwerking 

draaiende te houden. Dus aan de jeugd, doe zo voort op de ingeslagen weg. Dit jaar 

zal er ook weer een audit en een doorlichting van onze jeugdwerking doorgaan van-

wege Voetbal Vlaanderen. 

Onze accommodatie blijft een enorme beperkende factor. Eindelijk over een kunst-

grasterrein kunnen beschikken, blijft onze topprioriteit. Op 24 januari komt onze 

nieuwe schepen van sport Bart Van Braeckeveldt op bezoek op onze site en is er ook 

een gesprek voorzien. Benieuwd wat daar uit de bus zal komen en wat we mogen ver-

wachten tijdens de komende legislatuur van het Gentse stadsbestuur. 

Dus nog veel vragen, onzekerheden en uitdagingen voor de komende jaren. 

Ik wil nu ook nog eens onze talrijke sponsors bedanken voor de steun die ze geven aan 

onze club. Zonder dit duwtje in de rug is onze clubwerking niet mogelijk. Dus hartelijk 

dank daarvoor. 

Verder wil ik nog 1 iemand figuurlijk in de bloemetjes zetten, namelijk “de VSV-vrijwil-

liger”. Elkeen die een steentje bijdraagt aan het clubgebeuren, hoe klein of hoe groot 

ook, mag zich aangesproken voelen. Gelukkig beschikt VSV nog over een groot aantal 

vrijwilligers die vele uren besteden aan hun geliefde club. Gelukkig krijgen ze ook veel 

plezier, vriendschap en waardering terug. Bij deze dus, personen die zich geroepen 

voelen om zich aan te sluiten bij de VSV familie, meldt u aan bij ons. Dit is zeker een 

oproep naar de jeugd, want verjonging wordt noodzakelijk de komende jaren. 

2025 wordt een feestjaar. In 2025 vieren we het 70 jarig bestaan van VSV Gent, waar-

van de eerste 10 jaar onder de naam van Roeland waren. Ten gepaste tijde vernemen 

jullie wel hoe we dit jubileumjaar feestelijk gaan invullen. 

Voor we nu aanschuiven aan het buffet, lijkt het me leuk om ons Clublied nog eens aan 

te heffen om zo het feestjaar 2025 gezwind in te zetten. 

Ik dank u. 

Gent, 12 januari 2025                                                                                                                                                                    

Nieuwsjaarsreceptie VSV Gent, clubhuis 


